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Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 4. zasadnutia Miestnej rady mestskej časti Bratislava-

Petržalka konaného  

dňa 04.04.2023 

 

v zasadacej miestnosti Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka, 

Kutlíkova č. 17, Bratislava, 8. posch., č. dverí 816. 

 

 

Začiatok rokovania: 09:08 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Polat Elalmis, Milan Vetrák 

 

 

Otvorenie zasadnutia: 

Zasadnutie Miestnej rady otvorila pani vicestarostka Jančoková a skonštatovala, že pri 

aktuálnom počte 7 prítomných členov je miestna rada uznášaniaschopná. 

 

 

Návrhy na zmeny programu: 

Poslanec Sarlós navrhol bod č. 2: Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-

Petržalka na rok 2023 presunúť na 10:30 hod.; 

 

ďalej navrhol bod č. 4: Návrh na prenájom Športovej haly Prokofievova nachádzajúcej 

sa na ulici Prokofievova č. 2, Bratislava, súpisné číslo 998, a podnájom pozemku registra 

„C“ KN v Bratislave, k. ú. Petržalka, parc. č. 3425 – na ktorej je Športová hala 

postavená, ako prípad hodný osobitného zreteľa presunúť na 10:30 hod.; 

 

a taktiež bod č. 5: Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na 

podanie projektu „Obnova Športovej haly Prokofievova 2“ v rámci výzvy Fondu na 

podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 

2022/002 presunúť na čas 10:30 hod. 

 

Poslanec Kuruc navrhol zaradiť bod č. 17a: Návrh na priznanie odmeny Ing. Diane 

Chovancovej, miestnej kontrolórke mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

Za program aj s návrhmi na zmeny sa hlasovalo ako za celok. 

 

Hlasovanie: prítomných 7, za 7, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

p.  Jakub Kuruc, 

p.  Zuzana Kolman Šebestová, 

 

Hlasovanie: prítomných 7, za 7, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 1 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-  

Petržalka k 31.03.2023 

Úvodné slovo k tomuto materiálu nebolo, pani vicestarostka Jančoková ihneď vyzvala 

poslancov k diskusii. 

 

Diskusia: 

Pani kontrolórka Chovancová sa informovala ohľadom uznesenie č. 520. Zaujíma ju, či 

starosta predložil návrh dodatku k zmluve s úpravou nájmu v súlade so Zásadami 

hospodárenia a v súlade s kontrolnými zisteniami miestnej kontrolórky. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že sa snažia dôjsť k dohode užívania ihriska základnou 

školou a dohoda sa pripomienkuje na právnom odd. Dodatok k zmluve však nie je schválený, 

snažia sa však o konsenzus. 

 

Starosta uviedol, že nie je správne, aby sa MČ doprosovala súkromnému subjektu, nakoľko sa 

nachádzajú v priestore MČ a nesúhlasí s tým, aby sa MČ prispôsobovala. 

 

Poslanca Sarlósa zaujímalo uznesenie č. 391, podľa ktorého sú posledné informácie z roku 

2021, žiada preto o aktuálnejšie informácie. 

 

Pán starosta uviedol, že nevie ako sa bude ďalej pokračovať, nakoľko bolo vydané 

rozhodnutie o zastavení stavebného konania, avšak územné rozhodnutie pre stavbu nestratilo 

platnosť. Poslanca Sarlósa zaujímalo, čo sa bude robiť ďalej s priestorom. 

 

Starosta uviedol, že investor sa nevedel zmestiť do zákonných noriem. Nevedel dodržať 

komunikáciu pod oknami, čo je približne 3 m. Komunikácia musí mať prejazdový profil na 

3,5 m, aby sa tam záchranné zložky vedeli zmestiť a investor nikdy nemal 6,5 m – 7 m. Medzi 

domom a stavbou tak nevznikol nikdy dostatočný priestor na to, aby sa tam dala urobiť 

náhradná komunikácia. Avšak nepredpokladá, že sa tam bude stavať. 

 

Poslanca Sarlósa ďalej zaujímalo ako je to s uznesením č. 29 - Športová hala, a teda či je 

vydané stavebné konanie vo variante B. Kedy stavba môže byť povolená. 

 

Starosta uviedol, že do konca apríla by MČ mala vedieť, či sa účastník konania bude alebo 

nebude odvolávať. Pokiaľ nebudú žiadne výhrady, tak stavba môže byť povolená do konca 

apríla. Aktuálne to vyzerá tak, že preloženie ihriska by sa stíhalo v lete. Začalo sa už aj 

výrubové konanie. Stále platí stavebné povolenie na variant A. 

 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 

mení všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 zo dňa 14.03.2023, ktorým sa určujú 

školské obvody základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-

Petržalka pre deti s trvalým pobytom v mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktoré plnia 

povinnú školskú dochádzku 

Materiál v krátkosti predstavil pán Monsberger z odd. školstva. Návrhom VZN je upraviť 

školský obvod Základnej školy Holíčska 50 a Základnej školy Turnianska 10 pre 



3 

 

administratívne pochybenie súvisiace s nesprávnym zaradením ulice Beňadická (nepárne čísla 

9-21), v súčinnosti s VZN účinným od 25. 06. 2020. 

 

Následne sa prešlo k diskusii. 

 

Diskusia: 

Poslanca Sarlósa zaujímalo, či bol materiál prerokovaný v školskej komisii. 

 

Pán Monsberger potvrdil, že materiál prerokovaný v školskej komisii bol. 

 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 

„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne – ZŠ Pankúchova 4, Bratislava“ v rámci 

výzvy Fondu na podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry č. 2022/002 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková, predloženie žiadosti o dotáciu za účelom 

realizácie projektu „Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Pankúchova 4, 

Bratislava“, v mestskej časti Bratislava-Petržalka, v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie príspevku určeného na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry vyhlásenej Fondom na podporu športu. 

 

Starosta dodal, že ak MČ zrealizuje tento projekt, tak úspora plavárne bude o 56 % nižšia ako 

je doteraz. Očakávame však, že suma z rozpočtu bude nižšia, avšak pre istotu ju zvýšili. 

Odhadom je, že by sa rekonštrukcia mala zmestiť pod 2 mil. eur. 

 

Následne sa prešlo k diskusii. 

 

Diskusia: 

Poslanca Sarlósa zaujíma, prečo sa v materiáli musí schváliť zrušenie uznesenia. 

 

Starosta uviedol, že je to potrebné pre projekt, v ktorom treba uviesť stanovisko MiZ. 

 

Poslanec Kuruc uviedol, že nemá žiadne výhrady proti materiálu, súhlasí s ním a bude zaň 

hlasovať na MiZ, ale nakoľko sa s ním nezoznámil pred zasadnutím Miestnej rady, nebude 

zaň hlasovať. 

 

Starosta podotkol, že túto informáciu chcel uviesť poslancom čím skôr, nakoľko tento 

materiál chce predložiť na mimoriadnom zastupiteľstve. 

 

Sarlósa zaujímalo, či máme financie na rekonštrukciu. 

 

Starosta uviedol, že financie sú. MČ má financie refundácie nákladov, dostaneme ich a žiadne 

náklady MČ nevzniknú. Vieme, že 50 % financií bude refundovaných MČ, čo je približne 1,6 

mil. eur. 
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Predkladateľka vzala návrh autoremedúrou v znení: Miestna rada mestskej časti Bratislava-

Petržalka berie na vedomie, že do mimoriadneho zastupiteľstva bude predkladaný tento návrh 

podľa pripomienok. 

 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka projektu Hlavného 

mesta Slovenskej republiky Bratislavy: „Zníženie dopadov koronavírusovej pandémie a 

ochrana verejného zdravia – Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava a mestskej 

funkčnej oblasti Bratislava“ 

Materiál predstavila pani vicestarostka Jančoková. Materiál sa predkladá na rokovanie 

Miestnej rady v súlade s pripravovanou zmluvou o spolupráci s Hlavným mestom SR 

Bratislava pri realizácii projektu na zníženie dopadov koronakrízy pri ochrane verejného 

zdravia na miestnej úrovni. Hlavné mesto SR Bratislava má podpísanú zmluvu s 

Ministerstvom zdravotníctva SR s výškou nenávratného finančného príspevku 1 908 298,31 

eur, pričom celkové oprávnené výdavky projektu boli schválené vo výške 2 008 735,06 eur. 

Hlavné mesto následne uzavrie zmluvy o spolupráci s mestskými časťami. Z celkovej výšky 

nenávratného finančného príspevku prislúcha užívateľovi Bratislava - mestská časť Petržalka 

189 279,96 eur, pričom celkové oprávnené výdavky pre užívateľa Bratislava - mestská časť 

Petržalka boli schválené vo výške 199 242,06 eur. 

 

Starosta dodal, že do výšky oprávnených výdavkov sa prichystali nové tovary, ktoré by slúžili 

mestskej časti na pomoc v prípade obdobných zhoršených epidemiologických situácií, ako aj 

tovary, ktoré by slúžili v prospech verejného zdravia obyvateľov mestskej časti Bratislava-

Petržalka. Plánovanými položkami sú čistiace a dezinfekčné prostriedky, germicídne žiariče, 

defibrilátory pre neprofesionálov, sanitárne kontajnery a veľkokapacitné kontajnery. 

 

Diskusia k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Návrh na prenájom Športovej haly Prokofievova nachádzajúcej sa na ulici Prokofievova 

č. 2, Bratislava, súpisné číslo 998, a podnájom pozemku registra „C“ KN v Bratislave, k. 

ú. Petržalka, parc. č. 3425 – na ktorej je Športová hala postavená, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

Materiál predstavila pani vicestarostka Jančoková. Obsahom návrhu je nájom objektu stavby 

telocvičňa na dobu určitú do 31.12.2030, za cenu 1 EUR za celú dobu nájmu a podnájom 

pozemku na dobu určitú do 31.12.2030, za cenu 1EUR za celú dobu nájmu pre Športové 

zariadenia Petržalky, s. r. o. Podmienkou získania príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ vyhláseného Fondom na podporu 

športu je preukázanie „právneho vzťahu žiadateľa k existujúcej športovej infraštruktúre 

vrátane pozemkov, na ktorých sa táto nachádza, ak je predmetom projektu 

modernizácia/rekonštrukcia športovej infraštruktúry, umožňujúci žiadateľovi realizáciu 

projektu a prevádzkovanie športovej infraštruktúry po dobu najmenej 5 rokov.“ Vzhľadom na 

termín podania žiadosti o príspevok (do 17.04.2023) je potrebné tento materiál prerokovať na 

mimoriadnom rokovaní Miestneho zastupiteľstva. 
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Starosta dodal, že MČ zatiaľ spĺňa podmienky získania fin. prostriedkov. Hala je v pôvodnom 

stave, a či už financie MČ dostane alebo nie, bude ju treba zrekonštruovať: kompletná 

výmena rozvodov, toaliet, kompletná výmena strechy a okien, rozšírenie šatní a pod. V rámci 

projektu je hala navrhnutá ako bezbariérová, aby ju mohli využívať aj ľudia s hendikepom. 

Minimum je 30 % spoluúčasť MČ. 

 

Starosta následne otvoril diskusiu. 

 

Diskusia: 

Poslanca Sarlósa zaujímalo, či tam v minulosti prebehla rekonštrukcia. 

 

Starosta uviedol, že tam bolo zriadené dočasné ubytovanie Ukrajincov, a z toho dôvodu tam 

bola rekonštrukcia toaliet. Teraz sa tam vymieňali svetlá. Majú návrh - vybudovať tam bytový 

priestor a tým pádom by tam mohli ubytovať osobu, ktorá by bola správcom športovej haly. 

 

Kontrolórka upozornila, že ak sa jedna časť bude prerábať na byt, bude sa musieť zmeniť účel 

využitia časti. 

 

Starosta uviedol, že ak dá magistrát súhlas, prekolauduje sa priestor a bude to ako služobný 

byt súvisiaci s výkonom správcu telocvične. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že tento materiál bude predložený do mimoriadneho 

zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu 

„Obnova Športovej haly Prokofievova 2“ v rámci výzvy Fondu na podporu športu na 

výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry č. 2022/002 

Diskusia k tomuto bodu prebehla v predchádzajúcom bode, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 8, za 7, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2023 

Materiál poslancom uviedla vedúca ref. rozpočtu pani Orságová. Úpravu rozpočtu navrhujú z 

dôvodu potreby zabezpečenia kapitálových výdavkov na nákup 3 platobných kioskov, ktoré 

budú slúžiť na hotovostné a bezhotovostné platby občanov. Žiadajú preto schváliť úpravu 

rozpočtu na rok 2023, a to zvýšenie príjmových finančných operácií o 30 000 € z prostriedkov 

rezervného fondu a zvýšenie kapitálových výdavkov v podprograme 2.2 o 30 000 €. 

Starosta dodal, že k asfaltovaciemu “finišéru“ bude treba dokúpiť stroj “dumper“, ktorý nosí 

asfalt do tohto zariadenia v rámci chodníkov, bude predkladať návrh na 12 tis. eur na presun a 

nákup zariadenia. 

 

Následne sa prešlo k diskusii. 
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Diskusia: 

Poslankyňu Kolman Šebestovú zaujíma, či je potrebný ďalší prístroj na to, aby finišér 

fungoval. Či bez ďalšieho stroja nebude možné opravovať chodníky. 

 

Starosta uviedol, že nie je, ale tento stroj je potrebný na to, aby asfalt vedel doviezť. Na 

cestách to vedia doniesť nákladnými autami, avšak na chodník má auto problém sa dostať, 

preto chcú toto zariadenie kúpiť. 

 

Poslanca Kuruca zaujímalo to, či sa platobnými kioskami vyriešia dokumentácie, na ktoré je 

potrebné riešenie s úradníkmi. 

 

Poslankyňu Kolman Šebestovú zaujímalo, ako sa zefektívnia tieto platby. 

 

Starosta uviedol, že momentálne ľudia musia ísť do pokladne, ktorá musí byť nonstop 

otvorená. Cieľom je odbremeniť pokladňu, nakoľko keď pokladňa ide na obed, musí sa 

zavrieť, ak je pracovníčka chorá, treba ju nahradiť. Kiosk však nezavrú a môže fungovať 

stále. 

 

Poslankyňa Milincká uviedla, že pokladňu zaťažujú najmä rybári a platcovia dane za psa. 

Prvoplatiteľov, ktorým sa vydáva známka, či už pre psa alebo rybársky lístok, kiosk nevybaví. 

 

Starosta uvádza, že v tomto prípade ide len o prvoplatiteľov, ďalšie užívanie si budú môcť 

vybaviť na kiosku. 

 

Poslankyňa Milincká zisťuje, či by nebolo efektívnejšie mať klientske centrum. 

 

Starosta uvádza, že úrad nemá na starosti iba rybárske lístky, ale majú tu rôzne iné dane, 

rôzne iné poplatky, či matriku atď. Klientske centrum je podľa neho dobrý nápad. Platobný 

kiosk je však vec, ktorá tu už mala byť dávno a by mala byť samozrejmosťou. Bolo to 

v rozpočte minulý rok a boli objednané, ale peniaze sa vrátili naspäť do rezervného fondu 

a tieto peniaze sa nezapočítali do novšieho rozpočtu. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 5, proti 0, zdržal sa 4, nehlasoval 0 – návrh nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 8  

Návrh na prenájom častí pozemkov pod prístupovými chodníkmi v k. ú. Petržalka ako 

prípady hodné osobitného zreteľa 

Materiál v krátkosti predstavil p. Baumann, poverený vedením ref. správy miestneho majetku.  

Materiál má povahu spoločného materiálu, jedná sa o dva druhy nájmov - prístupový chodník 

a prenájom časti pozemku pod schodmi ako vstup do bytového domu. Žiadateľom je Bytové 

družstvo Starhradská. Zmluva je uzatvorená na dobu neurčitú. 

 

Následne sa prišlo k diskusii. 

 

Diskusia: 

Pani kontrolórku zaujímalo, že či v prípade zmeny cenníka je v zmluve zapracované 

ošetrenie. 

 

Pán Baumann uviedol, že pokiaľ by došlo k zmene cenníka, tak treba dodatkovať zmluvy na 

základe dohody a pokiaľ nájomca nebude súhlasiť, zmluvu treba vypovedať.  
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Starosta uviedol, či by nebolo správne uviesť do zmluvy zásady hospodárenia. Odkazovať by 

sa mohlo na aktuálne platné zásady hospodárenia. 

 

Pani vicestarostka Jančoková uviedla, že návrh sa príjme s upravenou formuláciou podľa 

aktuálne platných zásad hospodárenia. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Návrh na predĺženie nájmu nebytových priestorov v objekte ZŠ Turnianska 10, 

Bratislava pre Impulz, Združenie na pomoc ľuďom s mentálnym postihnutím v 

Petržalke, o. z., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál predstavil opäť pán Baumann. Materiál ako prípad hodný osobitného zreteľa, 

predĺženie nájmu nebytových priestorov v prístavbe budovy ZŠ Turnianska 10, so 

samostatným vstupom na 4. nadzemnom podlaží - 4 triedy, 2 kabinety s čajovou kuchynkou, 

2 toalety a spoločné priestory, pre Impulz, Združenie na pomoc ľuďom s mentálnym 

postihnutím v Petržalke, o. z. za účelom prevádzkovania pracovno-socializačného centra 

IMPULZ, chránenej dielne a rehabilitačného strediska na dobu určitú od 01.05.2023 do 

30.06.2023. 

 

Vicestarostka Jančoková dodala, že ešte stále nie je isté, či priestor nebudú potrebovať na 

škôlku, preto je nájom daný na takú dobu určitú. 

 

Starosta následne otvoril diskusiu. 

 

Diskusia: 

Poslanec Sabo zisťuje, aké je riziko, že MČ nebude mať kapacity v novom šk. roku. 

 

Starosta uviedol, že približne 10. mája budeme vedieť, koľko detí sa bude hlásiť do škôlok 

a podľa toho zistia, aké budú kapacity. Z dôvodu nedostatku kapacít boli na štyroch MŠ 

prerobené telocvične na triedy. Deti mali telocvik preto v jedálni, avšak hygiena povoľovala 

takéto možnosti na 2 roky a keď MČ začala rozširovať kapacity škôlok, ďalšie predĺženie od 

hygieny už nebolo povolené. Tým pádom akoby MČ stratí 4 triedy, avšak budú mať naspäť 

plnohodnotnú telocvičňu. Problémom je aj to, že tento rok sú predškolákmi deti, ktoré začali 

navštevovať MŠ počas covidu, a teda veľa času strávili doma namiesto škôlky. Následkom 

toho je, že viaceré deti budú mať odklad, ide o vyšší počet ako v minulosti, nakoľko nie sú 

pripravené na ZŠ. 

 

Nevie, koľko detí sa zapíše do škôl, myslí si, že sa im podarí zaradiť skoro všetky, bude im 

chýbať približne 50-60 miest, ale môže sa mýliť, môže to byť 120-130. Cieľom je umiestniť 

čo najväčšie množstvo detí, chcú v tomto trende pokračovať. 

Poslanec Sabo sa dopytuje, či máme dostatočne veľký čas na to, aby sme stihli upraviť iné 

školy na nové triedy. 

 

Starosta uviedol, že napríklad na Fedinovej ul. končí čoskoro nájom a tým pádom sa tam 

uvoľnia tri triedy, čiže aj toto je možnosť riešenia. Bude sa tam však musieť investovať do 

kuchyne. Potom ďalšie možnosti sú uvoľnené 3 alebo 4 byty uvoľnené od školníkov. Máme 

alternatívy, avšak potrebujeme zistiť informácie, koľko detí sa prihlási. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 10 

Návrh na uzavretie nájmu pozemku v k. ú. Petržalka, parc. č. 4373/10 pre Regent and 

Co, spol. s.r.o., Vlastenecké námestie 3, Bratislava ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Navrhovaný nájom vysporiadava vzťah k pozemku, kde sa nachádza stavba, ktorá bola 

povolená za cenu 2,60 €/m2 /ročne, čo celkovo predstavuje ročné nájomné vo výške 2.834-€, 

do 31.5.2024 za účelom parkovania hostí Penziónu - Hotel Dominika. 

 

Starosta uviedol, že minulý rok MČ deklarovala, že by parkovisko zaradila do systému 

parkovania, kedy MČ nechce, aby Hotel Dominika prišiel o parkovacie kapacity a nastal by 

problém s tým, že by nespĺňal zákonom stanovené podmienky počet parkovacích miest na 

prevádzku. Na druhej strane však vieme, že v noci je to parkovisko prázdnejšie. Nevedia 

presne povedať, aký je dopyt o parkovanie a ako by to fungovalo, tak sa nájom dal na 1 rok.  

 

Následne sa prešlo k diskusii. 

 

Diskusia: 

Poslanca Sarlósa zaujíma, či MČ nevie teraz parkovisko zaradiť do PAAS? 

 

Starosta uviedol, že sa chcú dohodnúť, chcú pristúpiť ku konsenzu, aby si nerobili navzájom 

zle. Lepšie je riešenie na rok. 

 

Poslanca Sarlósa zaujíma, ako prebehlo hlasovanie na komisii majetku. 

 

Pán Baumann uviedol, že materiál bol predložený v bode Rôzne, kde to zobrali na vedomie, 

ale neboli vecne proti tomu návrhu. 

 

Poslanec Sarlós podotkol, že nepodporuje tento návrh. 

 

Starosta uviedol, že bohužiaľ to nie je jednoduchá vec. Nájomca je ochotný platiť nájom za 

parkovisko, ktoré si legálne postavil zo svojich vlastných financií. 

 

Poslanec Sarlós žiada o predloženie materiálu na júnové zastupiteľstvo. Chce si materiál 

prejsť na komisiách. 

 

Starosta navrhol, aby sa nájom schválil na dĺžku 2-3 mesiacov a potom by sa dohodli čo 

ďalej, avšak aby to bolo možné, je potrebné, aby si poslanci určili konkrétny dátum. Poslanci 

môžu zmeniť hocičo, lebo je to rozhodnutie, z hľadiska zverejnenia sa nič nemení. 

 

Kuruc sa dopytuje, že v prípade sprocesovania, či by sa to dalo dať do 31.7.2023. 

 

Starosta prijal autoremedúrou návrh: Miestna rada odporúča predĺžiť aktuálny nájom do 

31.07.2023 a  opätovne predložiť materiál na Miestne zastupiteľstvo. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 11 

Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle 

VZN č. 16/2020 

Materiál predstavila vicestarostka Jančoková. Prišlo 55 žiadostí. Na základe vzorca sa 

rozdelili financie.  
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Následne sa prešlo k diskusii. 

 

Diskusia: 

Poslanec Kuruc sa informoval o tom, či v spolupráci s úradom by s vicestarostkou 

Jančokovou otvorili diskusiu o VZN, nakoľko niekoľko žiadostí bolo takých, ktoré žiadali 

o vybavenie miestností pre telesne postihnutých žiakov alebo úpravy dvorov. Či nejakým 

spôsobom nie je možnosť doriešiť tieto veci, ktoré by sa hradili buď z ich rozpočtu alebo 

z rozpočtu MČ. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že plánom je na júnovom zastupiteľstve otvoriť VZN 

a pripomienkovať. Ale kvôli týmto zmenám nechcú blokovať samotné VZN. Následne môžu 

upravovať dotačné schémy. Dajú si diskusiu a môžu si zavolať aj o. z., aby diskutovali aj 

s nimi. 

 

Poslanca Kuruca ďalej zaujímalo, či prebehla formálna kontrola poskytnutých dotácií za 

predošlé roky, nakoľko v jednotlivej žiadosti sám našiel fotografie zo svojej vlastnej 

upratovacej akcie, nie z akcie daného o. z. ktoré podalo žiadosť. 

 

Vedúca právneho odd. p. Petríková uviedla, že z informácii vzišlo, že niektoré fotky boli 

z inej akcie, ten žiadateľ je povinný predložiť dokumentáciu k poskytnutiu dotácie a tú 

doložil, avšak niektoré fotky boli nesprávne. Otázky sú na administratívnu podporu, nastaviť 

si pravidlá, aby z fotiek vzišlo, že sa jedná o danú akciu. 

  

Starosta by bol rád, ak by sa k žiadostiam dodalo to, že koľkokrát sa vyzývalo k dodávaniu 

dokladov, pretože to je administratívna záťaž, ak niekoho musia vyzývať 10-krát na to, aby 

mu boli poskytnuté dotácie, o ktoré žiadajú. 

 

Poslanec Kuruc poznamenal, že o návrhu nebude hlasovať, lebo je čiastočne proti. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 8, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 12 

Návrh na zrušenie bodu B uznesenia č. 459/2021 – Petícia zachráňme Petržalku 

Materiál uviedol pán Kasala, vedúci ref. ÚRaGIS. Materiál sa zaoberá petíciou, ktorá žiadala, 

aby starosta súhlasil so začatím obstarávania územných plánov zón Jantárová 1 až 5, a o 

posúdenie reálnosti dočasného nevydávania súhlasov hlavného mesta s investičnou činnosťou 

v území riešenom urbanistickou štúdiou. 

 

Poslankyňa Milincká dodala, že si v komisii životného prostredia a verejného poriadku 

odsúhlasili pozmeňujúci návrh: odporúča Miestnemu zastupiteľstvu za a) zrušiť bod B; za b) 

prijať uznesenie, aby starosta predložil primátorovi hlavného mesta žiadosť na urýchlené 

zapracovanie zmeny územného plánu hlavného mesta; za c) odporúča, aby uznesenie na 

Miestne zastupiteľstvo pripravilo vedenie odd. územného plánu. 

 

Diskusia k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o novom návrhu uznesenia p. Milinckej: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, 

nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 13 

Návrh na zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva č. 633 

Materiál predstavila pani vicestarostka Kozáková. Miestne zastupiteľstvo žiada zrušiť prijaté 

uznesenie č. 633 zo dňa 27.9.2022, ktorým Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava–

Petržalka žiada starostu zriadiť na parkovisku pred Cik cak Centrom vyhradené parkovacie 

miesto pre sobášiaceho, osadenie tabule s vyhradením soboty od 10:00 do 16:00 hod. 

 

Diskusia k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 14 

Stanovisko miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu 

všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 

.../2023 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

Materiál predstavil pán Lučanič, poverený vedením ref. statickej dopravy. Dňa 17.03.2023 

bola na miestny úrad Bratislava-Petržalka doručená žiadosť primátora o zaujatie stanoviska 

mestskej časti Bratislava-Petržalka k predloženému návrhu VZN, ktorým sa ruší všeobecne 

záväzné nariadenie hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 8/2019 o dočasnom 

parkovaní motorových vozidiel, a to do jedného mesiaca odo dňa požiadania resp. doručenej 

žiadosti o vyjadrenie, v opačnom prípade platí, že miestne zastupiteľstvo k návrhu VZN nemá 

pripomienky. 

 

Predmetom predkladaného návrhu VZN je najmä stanovenie ceny parkovania za 60 minút pri 

úhrade prostredníctvom SMS pre jednotlivé tarifné pásma, zavedenie dvoch nových typov 

parkovacích kariet, a to zľavovej parkovacej karty pre poskytovateľov sociálnych služieb, a 

zľavovej parkovacej karty pre fyzickú osobu s ťažkým zdravotným postihnutím, spresnenie a 

doplnenie podmienok pre vydanie doterajších typov parkovacích kariet. 

 

MČ má za cieľ sprehľadniť a zjednotiť podmienky registrácie všetkým užívateľom, pre 

všetky typy parkovacích oprávnení. 

 

Následne sa prešlo k diskusii. 

 

Diskusia: 

Poslanec Sarlós pochválil prácu pána Lučaniča a jeho referátu. Jediné pripomienky, ktoré má, 

budú adresované na mesto. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 16 

Informácia o uzavretých zmluvách na nájom obecných bytov zverených do správy  

mestskej časti Bratislava-Petržalka hlavným mestom Slovenskej republiky Bratislava a 

informácia o uzavretých nájomných zmluvách a o predĺžení nájmov už uzavretých 

nájomných zmlúv na nájom bytov vo vlastníctve mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

I. štvrťrok 2023  

Materiál v krátkosti predstavila p. Nemcová, vedúca ref. správy obecných bytov. Je to 

periodická informácia, v I. štvrťroku 2023 neboli uzavreté žiadne zmluvy na nájom. 
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Diskusia k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti , zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 17 

Písomná informácia o aktuálnom stave voľných bytov vo vlastníctve mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a bytov zverených do správy mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

I. štvrťrok 2023 

Materiál predstavila v krátkosti opäť pani Nemcová. Jedná sa o periodickú informáciu 

o voľných bytoch. Materiál doplnila o údaje ulíc voľných bytov a ich veľkosti. 

 

Diskusia k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 15 

Návrh aktualizácie Komunikačnej stratégie Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-

Petržalka na roky 2022-2026 

Návrh aktualizácie Komunikačnej stratégie Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-

Petržalka na roky 2022-2026 predstavil pán Rybár, vedúci ref. komunikácie. 

 

Následne starosta otvoril diskusiu. 

 

Diskusia: 

Poslanec Kuruc podotkol, že podľa neho je to kvalitne pripravený materiál. Zaujíma ho, ako 

sa bude postupovať ďalej s podnetmi, ak chcú opustiť podnetovú platformu „Odkaz pre 

starostu“, nakoľko chcú zvyšovať sadzbu. 

 

Pán Rybár uviedol, že zvýšenie sadzby bolo až o 50 %, čo im prišlo neadekvátne, nakoľko 

MČ používa iba ich systém. Ak by sa zvýšila sadzba o 20 %, dalo by sa to akceptovať, ale 50 

% už nie. Petržalčania podľa neho potrebujú nájsť všetko na jednom mieste. Preto vymysleli 

novú platformu, ktorá bude výrazne lacnejšia. Čiže MČ si vymyslela svoj vlastný licenčný 

systém a pod. Mestá ako Prešov, Trenčín takisto opustili túto spomínanú platformu, takto 

ušetria svoje financie. Polroka je však prechodné obdobie. 

 

Vicestarostku Jančokovú zaujímalo to, že ak ľudia podajú podnety na starú platformu počas 

prechodného obdobia budú ich tam môcť dávať aj potom, keď tam už nebudeme? 

 

Pán Rybár uviedol, že to nebude možné, nakoľko tam bude oznámené, že Petržalka je na 

inom webe. Ale takýto podnet bude zaevidovaný na našom portáli. To 6-mesačné obdobie si 

budú ľudia zvykať, že budú na inej podnetovej platforme. 

 

Poslanca Kuruca ďalej zaujímalo, či sa v budúcnosti bude riešiť zmena webovej stránky. 

 

Pán Rybár uviedol, že sa snažia robiť, čo sa dá. Stránka je z roku 2012, ale postupne sa snažia  

robiť zmeny. Nevedia vyčísliť vytvorenie novej webovej stránky, ale robia to čo 

najefektívnejšie, môžu urobiť súťaž a zistiť, koľko by to predbežne vyšlo. 
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Starosta poznamenal, že výmena stránky nie je len výmena dizajnu. Obsah stránky 

a prepojenie je časť, ktorú treba doriešiť a to je trochu komplikovanejšie. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

Bod č. 17 a 

Návrh na priznanie odmeny Ing. Diane Chovancovej, miestnej kontrolórke mestskej 

časti Bratislava-Petržalka 

Poslanec Kuruc predstavil v krátkosti materiál, následne sa prešlo k diskusii. 

 

Diskusia: 

Pani kontrolórka Chovancová sa poďakovala za návrh odmeny a odkázala, že si ju nenechá 

pre seba, ale ako aj zo svojich financií - prispeje tam, kam to bude treba. 

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 18 

Návrh na zvolanie 6. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava- 

Petržalka 

Nikto z členov Miestnej rady nedoplnil návrhy materiálov do zastupiteľstva, následne sa 

prešlo k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 19 

Rôzne 

Poslankyňa Nicholson chce otvoriť tému bezplatného parkovania pred nemocnicami. Ako 

občianska aktivistka riešila túto tému už v minulosti. Všade na Slovensku sa podarilo presadiť 

parkovanie zdarma, až na Bratislavu. 

Ide o nemocnicu sv. Cyrila a Metoda. Navrhuje, aby sa vybudovalo parkovisko pred 

nemocnicou z Plánu obnovy, a to z parkoviska spraviť parkovací dom. Navrhuje stretnúť sa 

s vedením nemocnice a dohodnúť sa. Tým pádom by sa uvoľnili miesta aj pre Petržalčanov. 

 

Poslanca Kuruca zaujíma, či má univerzitná nemocnica záujem robiť niečo s parkovacím 

miestom. Nevie však, či statika umožní spraviť nadzemné parkovacie miesto. 

 

Poslanec Záhradný podotkol, že by musela prísť iniciatíva z poslaneckej strany. Takýmto 

krokom by sa získali parkovacie miesta, ktoré okolie Draždiaku zúfalo potrebuje.  

 

Starosta uviedol, že sa konalo každoročné stretnutie v nemocnici, kde pán riaditeľ oznámil, že 

nájom parkoviska čoskoro súkromnej službe skončí. MČ s BSK riešia možnosť, že nadzemné 

parkovisko by sa dalo využiť ako prestupné miesto (záchytné parkovisko) na verejnú dopravu 

- teda zmenu z individuálnej dopravy na verejnú. Z Plánu obnovy sú však menej podporované 

verejné parkoviská, čiže pokiaľ by to nebolo záchytné parkovisko, z Plánu obnovy to nie je 

možné financovať. 

 

Následne vicestarostka Jančoková ukončila rokovanie rady. 

Koniec rokovania: 12:09 hod.  
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______________________________ 

Ing. Ján Hrčka 

starosta 

 

 

 

 

 

______________________________ 

Mgr. Petra Vančová 

vedúca kancelárie starostu a prednostu 

 

 

 

 

 

______________________________                               ______________________________ 

                 Jakub Kuruc                                                   Ing. Zuzana Kolman Šebestová 

 

 

 

 

Pripravila: 

 ______________________________ 

Mgr. Dominika Lieskovcová 


